
S . V .  V E S T A

Een terugblik van blok C,  een prijsvraag met EXCLUSIEVE prijs,  planning
van het volgende blok en nog VEEL MEER!

Wat gaat de tijd snel...
nog maar één blok en het
is alweer zomervakantie!
We gaan er met z'n allen
nog een fantastisch blok
van maken!

Het laatste blok in!

U I T G A V E  1 1 0 3 - 0 4 - 2 0 2 4

In deze nieuwsbrief vind je onder andere:

Dé studievereniging voor Integrale Veiligheidskunde



We hebben de algemene leden vergadering gehad, waarin de
gedragscode en de begroting van dit jaar werden ingestemd.

Daarnaast hebben we een super leuk verenigingenfeest gehad met het
thema Hollywood Helden! Ook hebben we meerdere ledenborrels gehad,

zowel de internationale ledenborrel, de Pre Saint Patricks Borrel en de
Hockey VS Tokkie borrel! 

Vanuit de Educatieve Commissie waren er ook een aantal vette
activiteiten, zoals het gast college van Frans Douw. Hier vertelde hij over
zijn visie op het gevangenis leven van Nederland. Er was een oefening

met de Mobiele Eenheid, waarbij wij als Vesta leden het tegenspel
mochten zijn in een fictieve oefening bij de ME in Ede, super vet! Ook

was er een crisis oefening vanuit waterschappen Rivierenland, hier werd
een rondleiding en lunch gefaciliteerd, naast dat er ook een oefening

werd georganiseerd waar wij ook weer mochten demonstreren!

In Blok C hebben we een
aantal leuke activiteiten

gedaan!

Terugblik blok C

Ook hebben de commissieleden een
heel leuk uitje gehad!

De commissieleden van
s.v.vesta zijn wezen poolen in

het poolcafé! Aansluitend sloten
ze deze avond af met een

gezellige borrel in de stamkroeg
Walden. Het was een zeer

geslaagde avond met z'n allen! 



Nieuwe HBO-bachelors Politie

Wil jij in de toekomst werken bij de Politie? Dan is dit

misschien wat voor jou…
De Politieopleiding gaat dit jaar op de schop en dit zorgt voor nieuwe
kansen voor IVK’ers. De politie biedt vier nieuwe verkorte bachelors
aan voor studenten die in het bezit zijn van een bachelordiploma.
Binnen drie jaar wordt je klaargestoomd voor je nieuwe functie. Een
ideale vervolgstap voor de afgestudeerde IVK’er! Hieronder nemen we
de vier verschillende bachelor’s met je door!

Bachelor politieagent
Wil jij het liefst agentenwerk op straat
verrichten? Dan is de verkorte
bacheloropleiding tot politieagent iets voor
jou. De opleiding duurt 3 jaar en daarna ga
je aan de slag als politieagent in een
basisteam. Je werkt niet alleen in de
incidentafhandeling, maar je werkt ook aan
de aanpak van maatschappelijke- en
veiligheidsvraagstukken, onder meer met
ketenpartners. Een verbindende houding en
analytische helicopterview zijn hierbij heel
belangrijk.

De inhoud van de opleiding is
beroepsgericht en op hbo-niveau. Vanuit
realistische maatschappelijke vraagstukken
ga je aan de slag met verschillende
praktijkgerichte opdrachten. Denk
bijvoorbeeld aan een opdracht over jouw rol
als politieagent bij de protesten van
Extinction Rebellion.

Als wijkagent ben je de ‘ogen en oren’ van
de wijk voor je collega’s in het basisteam.
Je hebt veel contact met bewoners en
ondernemers en zo bewaak je de
maatschappelijke rust in de wijk. Van
dakloze tot burgemeester en van
hangjeugd tot GGZ-medewerkers; als
wijkagent kun je goed communiceren met
alle mensen in jouw wijk en grijp je in waar
nodig. Als wijkagent word je opgeleid tot
stabiele allrounder: je doet
incidentafhandeling in jouw wijk maar
werkt ook aan de aanpak van
maatschappelijke en veiligheids- en
leefbaarheidsvraagstukken in de wijk,
onder meer met ketenpartners. Jij bent hét
gezicht vanuit de politie in de wijk.

Bachelor politieleider



Bachelor rechercheur
Na de verkorte bacheloropleiding tot
rechercheur ga je aan de slag als
rechercheur in een opsporingsteam. In
uitdagende opsporingsonderzoeken werk je
samen met (specialistische) collega’s, het
OM en andere partners in het
veiligheidsnetwerk. Je krijgt te maken met
verschillende vormen van criminaliteit, van
drugs en ondermijning tot moord en
cybercrime. De
nadruk in de opleiding ligt op vakmanschap,
het verwerven van vaardigheden in het
politiewerk en op streetwise, sciencewise en
otherwise handelen. Vanuit meerdere
perspectieven kijken naar oplossingen dus

Puzzeltijd

Raad jij wat hier staat??!



Wil jij lekker eten zonder veel moeite te doen? Dan ben je zeker niet
de enige. Daarom hebben wij, speciaal voor alle drukke en skeere

studenten, weer een heerlijke maaltijd voor je bedacht! Makkelijker
kan niet!

Koken met S.V.
VESTA

DIT KEER OP HET MENU... 
        ... MEXICAANSE WRAPS!

BEREIDINGSWIJZE 

1 x HAK Kidneybonen Chili
in stazak (zitten al kruiden

door)
1 avocado

4 wraps
 Zakje rucola

Geraspte kaas
2 flesjes Desperados

Verwarm de bonenschotel in een pannetje
(zonder olie) totdat het geheel warm is, maar
laat het niet koken. Verwarm de wraps in de
magnetron en snijd een avocado in plakjes.

Vul de wraps vervolgens met de bonen,
verdeel er wat avocado over en wat rucola en

nog een beetje geraspte kaas. Open je
despootje en klaar is kees. 

(ja het is echt zo makkelijk ja)

Bereid je voor op het makkelijkste recept ooit... Als het goed is komt het er
zo uit te zien:



Een veelgehoorde klacht onder (bijna) afgestudeerde IVK’ers is het gebrek aan
relevante masters voor veiligheidskundigen. Daar komt binnenkort verandering in! De
HU presenteert een gloednieuwe master voor studenten die zich willen opleiden tot Chief
Information Security Officers (CISO's), de beleidsmakers van de digitale veiligheid in
organisaties. Wij interviewden Matthijs Veenendaal, docent bij IVV en grondlegger van
de nieuwe master.

Matthijs, waarom is deze master eigenlijk
ontwikkeld?
Er is een tweeledige behoefte aan digitale
veiligheid in Nederland. De ene kant is er een
behoefte aan technische specialisten; software
ontwikkelaars die digitale zwakheden kunnen
opsporen en experts in het beveiligen van de
digitale infrastructuur in organisaties en die
weten hoe je deze organisaties beter kunt
beschermen.

 Daarnaast is er ook een maatschappelijke
uitdaging. Er wordt vaak gezegd dat
cybersecurity namelijk in de kern geen
technische maar een organisatorische uitdaging.
Hoe zorg je ervoor dat organisaties, de
samenleving en individuen zo ver krijgt dat ze
veilig willen en ook kunnen handelen? 

Er is een enorm tekort aan mensen die weten
wat er gebeurt aan de technische kant, weten
wat er op beleidsniveau gebeurt en hoe je
cybersecurity op managementniveau moet
agenderen. En ook die zich bewust zijn van wat
er allemaal speelt in een samenleving en de
bredere impact van digitale veiligheid. Maar ook
welke nationale en internationale wet- en
regelgeving relevant is voor de digitale
veiligheid. Omdat alles zo rap aan het
digitaliseren is, is het belangrijk dat je een spin-
in-het-web hebt die weet hoe je de digitale
veiligheid in een organisatie moet organiseren en
met alle belangen rekening kan houden.

Drankje met... 
... Matthijs Veenendaal

Hoe gaat de master eruitzien?
Er zijn vier blokken. Het eerste blok is externe
oriëntatie; wat is het belang van digitalisering en
waarom is het zo enorm kwetsbaar? Het tweede
blok is echt gericht op de organisatie. Je gaat
kijken naar hoe je een organisatie digitaal veilig
maakt en welke middelen enmethodes je
daarvoor nodig hebt. In het derde blok staat
awareness centraal, oftewel the human factor. Je
gaat zowel kijken naar het individu als naar
verandermanagement. Hoe kun je een hele
organisatie meekrijgen in jouw verandering? Het
laatste blok draait om afstuderen; je laat zien dat
je informatieveiligheid in een specifieke
organisatie kan onderzoeken, ontwikkelen en
verbeteren.

Over de master digital security 

Wat voor vakken worden er gegeven?
De namen van de vakken staan nog niet vast,
maar enkele thema’s die behandeld zullen
worden zijn Geopolitieke & Militaire Uitdagingen,
Wet & Regelgeving, Technologische
Ontwikkelingen en Risicomanagement . Maar we
gaan ook kijken naar de impact van de grote
Amerikaanse platforms op veiligheid. Denk
hierbij aan Facebook (Meta), Microsoft, Amazon.
Wat is de rol van deze grote platforms en wat
betekenen zij voor onze digitale veiligheid? Hoe
zorgen we ervoor dat we niet té afhankelijk
worden van deze partijen? In het laatste blok
werkt de student aan zijn masterproef. Hiervoor
werk je bij en voor een organisatie aan een
urgente en complexe uitdaging waar deze
organisatie in de praktijk voor staat.



Wat zie jij zelf als de grootste toekomstige
digitale uitdaging?
A.I. (kunstmatige intelligentie) natuurlijk! De
heilige graal bij digitale aanvallen is een zero-
day. Een zero-day is een nog onbekende
kwetsbaarheid in een digitaal systeem. Op het
moment dat deze kwetsbaarheid bekend wordt,
is het dag nul. Dan gaat iedereen racen om dit
digitale gat te vullen. Maar tot die tijd ben jij als
aanvaller de enige die dat gat kent en kan
misbruiken. En A.I. is een nieuwe goudmijn voor
aanvallers omdat je daarmee op enorm grote
schaal datasets aan codes kan lezen en
kwetsbaarheden in kan vinden. De verwachting
is dat door A.I. heel veel nieuwe zero-days gaan
komen. Uiteraard kan je A.I. ook heel goed
gebruiken om systemen beter te beschermen.
A.I. is dus weer een uitdagende nieuwe fase in
de cyber wapenwedloop.

Je wordt dus als student best wel breed
opgeleid. Is de opleiding dan niet heel
generalistisch?
Het is wel een specialisme, maar een heel breed
specialisme. Je wordt een expert op gebied van
digitale veiligheid. Je moet daarvoor van veel
markten thuis zijn. Daarom kan je in de toekomst
ook bij veel partijen gaan werken! Denk hierbij
aan Defensie, Capgemini, consultancybedrijven,
Gemeentes, banken. Wij geven deze master ook
met het werkveld, voor het werkveld en bij het
werkveld. Je masterproef in het laatste blok doe
je bij een organisatie en voor een organisatie.

 ‘En A.I. is een nieuwe goudmijn voor
aanvallers omdat je daarmee op enorm
grote schaal datasets aan codes kan

lezen en kwetsbaarheden in kan vinden’

Het laatste blok van het jaar gaat van start. Dit betekent ook dat we nog maar
één blok hebben dit schooljaar om de meest TOFFE activiteiten voor jullie te

organiseren!! Dit is wat je dit blok kan verwachten!

Planning blok D 

Blok D zit vol leuke activiteiten. Allereerst staat een
avondje poolen op de planning, de inschrijvingen zijn al
geopend dus wacht niet langer met je aanmelden! Wees
niet bang, je hoeft niet goed te zijn, je bent niet de enige

die de bal zal missen.

Wil jij altijd al je EHBO halen? Dat kan! Er staan
namelijk weer EHBO cursussen op de planning. Houdt

de insta in de gaten voor meer info!

Ben jij meer van de sportieve activiteiten? Dan is dit
helemaal wat voor jou. We gaan namelijk

hoogstwaarschijnlijk Archery Tag spelen, hoe leuk?!
Meer info volgt!

Tot slot hebben we natuurlijk de maandelijkse
ledenborrel!. Het thema voor deze avond laat nog even
op zich wachten, maar het beloofd weer een gezellige

avond te worden!



De prijs dit keer is geen normale prijs...

De prijs van dit blok is namelijk niks minder dan..... 
EEN DATE MET DE BACHELOR DOLF!!!

PRIJSVRAAG

Hier een kort verhaaltje om kort met Dolf kennis te maken. “Mijn naam is Dolf, ik ben
21 jaar oud en kom uit Haarlem. Ik hou van alles wat met muziek te maken heeft,
zowel het maken, draaien en natuurlijk non stop luisteren van allerlei soorten
muziek. Ook ben ik als het seizoen het toelaat graag te vinden op het water. Zeilen,
zwemmen en lekker varen. Ik werk in een Ierse Pub in Ede, waar ik woon in een
studentenhuis. Tot slot hou ik ook erg van koken. Ik sta graag in de keuken, waar ik
verschillende gerechten van allerlei verschillende landen graag eigen maak. Ik ben
al 2 jaar actief bij Vesta, en sinds een jaar bij de Introductie Commissie."

“3 jaar geleden was ik zeilen met mijn maten. Wij vertrokken vanaf Haarlem naar
Sneek en weer terug. Aangekomen in Lemmer heb ik mijzelf lelijk in mijn hand
gesneden. Aangezien iedereen gedronken had, wij ons in een klein Fries dorpje op
zondag avond bevonden en wij geen EHBO doos aanboord hadden, was mijn
zelfredzaamheid en voorbereiding op risico uiteraard veel te laag. Na het
ziekenhuisbezoek bleef de vinger waar ik in mijn hand had gesneden recht staan. Ik
bleek mijn pees te hebben doorgesneden en moest hierdoor zwaar geopereerd
worden. Ik had gigantisch veel hechtingen in mijn hand, waardoor mijn vinger voor de
rest van mijn leven krom zal staan“.

De persoon die er het dichtste bij zit wint! Stuur je antwoord door naar Vesta
op Instagram!

Hoeveel hechtingen had Dolf?



Je hebt er misschien al van gehoord of je zit er nu middenin, het
profileringstraject. In dit stuk ga ik met jullie doornemen wat dat
inhoudt en welke tips er zijn als je begint met dit proces. Oftewel hoe
overleef ik afstuderen.

Op dit moment ben ik zelf bezig met de laatste opdracht van het
profileringstraject, maar welke opdrachten zijn er eigenlijk allemaal?
Het profileringstraject bestaat uit vijf verschillende opdrachten, deze
opdrachten zijn gemaakt op basis van het werk wat je als integraal
veiligheidskundige gaat uitvoeren of in ieder geval de grote lijnen
hiervan. De opdrachten zijn:
1. Signaleren & agenderen
2. Analyseren
3. Ontwerpen
4. Implementeren
5. Evalueren

Hoe overleef ik...                               
...afstuderen? 

Deze opdrachten kunnen
uitgevoerd worden bij
verschillende stagebedrijven, er
is ook een mogelijkheid om met
een opdracht te beginnen
zonder stagebedrijf. Een
stagebedrijf is echter wel aan te
raden.. 

Om dit profileringstraject te overleven heb je als student hulp nodig. Hulp die je
krijgt vanuit school, maar vooral van een praktijkbegeleider die jou kan helpen
met het afbakenen van je opdracht, je tips kan geven over het onderwerp waar je
stuk over gaat en om je bevindingen mee te delen. Om die stageplek te vinden
kan je goed gebruik maken van je netwerk als je die al hebt opgebouwd over de
jaren heen, anders organiseert de opleiding jaarlijks een stagebeurs waar veel
verschillende organisaties heenkomen die opzoek zijn naar een student die een
afstudeerstage moet gaan lopen. Als je hier niks kan vinden heeft onze opleiding
een praktijkbureau met veel contacten waar je zeker een goede stage kan vinden.
Wees niet bang om hier de hulp van in te schakelen.



Even tegen elkaar aanklagen of
ideeën naar elkaar gooien, dit kan
zorgen voor frisse ideeën en even
een andere kijk op je werk. Het stuk
staren op je eigen werk en het
overzicht kwijtraken is iets wat zeker
kan gebeuren, door iemand anders
het even door te laten lezen en je tips
te geven kan je net even wat anders
naar deze kerntaak kijken. Op deze
manier op de hoogte blijven van waar
je vrienden mee bezig zijn en mee
zitten geeft je het gevoel dat je niet
alleen bent in het proces en dat je
niet de enige bent die vragen heeft of
waar stukken niet bij lukken.

Een ander hulpmiddel wat school aanbiedt zijn de
kerntaakexpertsessies, hierin kan je vragen stellen aan de experts
van deze kerntaken. In het begin kan het zijn dat je niet zo goed
weet wat je wil vragen en dan niet het idee hebt dat je wat hebt aan
deze sessies, dit was ook mijn gedachte, maar hier kan je ook in
het begin veel waardevolle informatie uithalen. Ga naar een sessie
gewoon om te luisteren, op deze manier krijg je mee waar andere
studenten tegenaan lopen tijdens het schrijven van deze kerntaak
wat je op weg kan helpen met je eigen kerntaak of herkenning
geven wanneer je zelf tegen het probleem aanloopt. Een volgende
tip dus voor tijdens het afstuderen, ga naar de
kerntaakexpertsessies van de kerntaak waar je mee bezig bent,
ook als je niet goed weet wat je moet vragen.

Wanneer je begint met je profileringstraject krijg je een leerteam
toegewezen en een begeleider vanuit school, maak hier gebruik van.
Het is heel logisch als je bezig bent met je afstuderen dat je vragen
krijgt, niet gemotiveerd bent of tegen andere punten aanloopt. De
begeleiders zijn er om je te helpen hiermee en je leerteamgenoten
lopen in het begin tegen dezelfde punten aan, door hierover te praten
en te leren van de leerteamgenoten kan je verder en voel je je minder
alleen in het proces. Dus hoe overleef je het afstuderen? Door te delen
met anderen en vragen te stellen als je vastloopt of geen motivatie
meer hebt.

En dan eigenlijk het belangrijkste punt
wat ik iedereen wil meegeven. Zorg
ervoor dat je mensen om je heen hebt
die ook bezig zijn met afstuderen. Naast
je leerteam is het heel fijn om af en toe
even een studiesessie te hebben met
vrienden en daarna even wat stoom
afblazen met elkaar in de vorm van een
drankje of wat voor mij heel goed werkt,
even sporten.



Sully is een documentaire/ achtige film over Chesley
Sullenberger AKA Sully, gespeeld door de fenomenale
Tom Hanks. Deze film belicht het waargebeurde verhaal
waarin Sullenberger beide motoren van zijn Boeing
vliegtuig verloor boven New York, waardoor hij
geforceerd een noodlanding maakte in de Hudson rivier.
Deze heldhaftige maar gewaagde keuze wordt
aandachtig onder de loep genomen en hij wordt hier voor
vervolgd. Deze film legt de focus meer op het rechtelijke
proces na de vliegtuigramp, echter laat het mooi zien
hoe de kennis en kunde van een professional in zijn
werkveld, kan afwijken van wat onderzoekers en cijfers
weergeven. Iets om over na te denken, zeker als
Veiligheidskundige.

Aanraders
Hoewel er altijd conflicten in de wereld spelen die onze aandacht
vereisten, vliegen er veel belangrijke politieke en geopolitieke
situaties over het hoofd. Daarom deze aanrader. Simon Whistler,
beter bekend onder de vele mediakanalen is een Britse
mediaverslaggever huidig gevestigd in Praag. Hij beheert kanalen
zoals Bio- en Warographics, Toptenz.Netz en Megaprojects.
Hoewel de informatie van deze kanalen veel uiteenloopt, wil ik je
attentie brengen naar Warographics. Whistler brengt op wekelijkse
basis goed geïnformeerde videos van hoge kwaliteit over conflicten
en ontwikkelingen op geopolitiek gebied. Denk aan het conflict in
Gaza, Oekraïne, Kenia en de NAVO. Een heuze aanrader voor
IVK’ers om up to date te blijven met de internationale politiek.

Warographics

Deze podcast licht verhalen van KNRM’ers toe die zich met
gevaar voor eigen leven inzetten om andermans leven te
redden. Men staat vaak stil bij de verhalen van de mannen
en vrouwen van de politie, ambulance en defensie, maar
minder vaak bij de KNRM. Deze podcast spreekt met
KNRM’ers en overlevers van ongevallen op zee. Deze
podcast is spiksplinter nieuw en bevat voor nu slechts 2
afleveringen, over het surf drama in Scheveningen. Een
ontroerende, zwaar beladen en inspirerende podcast over
vrijwilligers die tot het uiterste gaan en op hun best werken
als de omstandigheden het moeilijkst zijn.

Redders op Zee (2024)

Sully (2015)



Waar loop je stage en wat doe je hier allemaal?

Stageverhaal

Ik loop sinds 13 november 2023 stage bij TSC
Crowdmanagement. TSC is het grootste
evenementen beveiligingsbedrijf van Nederland.
Als je hier werkt dan ben je beveiliger of een
hospitality medewerker. 
Mijn stage staat in het thema van drugs gebruik,
dus ik doe onderzoek naar 8 soorten drugs en
van die informatie maak ik een e-learning en
presentatie die de opleiders in hun ESO-lessen
gaan geven. Een ESO-les krijg je voordat je
examen moet doen voor je beveiligerspas. Om
beveiliger te worden moet je ook examen doen. 
Tijdens mijn stage loop ik voornamelijk op
kantoor en doe ik onderzoek naar mijn opdracht.
Naast het kantoorgedeelte ben ik ook wel eens
op locatie geweest. Ik ben naar een Duitse
rockband geweest en mocht daar alles achter de
schermen zien. Ik ben backstage geweest, in de
Ziggodome, bij de artiesten kleedkamers en nog
veel meer.

Toen ik hier op mijn eerste dag was vertelde
iedereen al meteen dat ik hier niet voor 9 moest
zijn omdat er dan niemand is. Dus ik ben altijd
rond een uur of 10/ half 11 op stage. Ik loop stage
met een medestudent dus meestal is het eerst
even kletsen en dan ga ik aan de slag. In principe
doe ik alles op kantoor, niet veel meer dan
werken aan mijn opdracht. Rond het middageten
komt meestal iedereen naar de keuken en gaan
we met z’n allen eten. Ik mag zelf altijd wel kiezen
hoe laat ik naar huis ga, als ik het maar aangeef.

De tip die ik mee wil geven is gebruik je
netwerk! Vraag aan je ouders, buren,

vrienden, ooms, iedereen die je kent of
ze iemand kennen bij wie je eventueel

stage kan lopen. Door dat te doen
verbreed je je netwerk en kom je snel bij
bedrijven terecht. Ook zou ik LinkedIn
gebruiken. Post een bericht met al je

informatie en waar je geïnteresseerd in
bent, hierdoor ben ik ook bij mijn stage

terecht gekomen!

Hoe ziet een stagedag er voor jou uit?

Zou je dit later ook willen doen, waarom wel/niet?

Wat is het leukste dat je hebt meegemaakt?

Nee, ik wil al sinds kleins af aan bij de
politie dus na mijn opleiding ga ik dat doen.
Maar ik ga hier nu wel als beveiliger werken
als bijbaantje.

Het leukste dat ik heb meegemaakt zijn toch
wel de meeloopdagen. Je kan dan echt
kijken hoe het in het werkveld eraan toe
gaat en hoe de beveiligers zich
voorbereiden op het evenement. Wat ook
wel leuk is, is dat ik op een plek zit waar de
projectleiders ook zitten, je hoort dus alles
wat vooraf geregeld moet worden.

Tijdens een stage kan je zien hoe het er in de praktijk écht aan toe gaat. Toch is
het best spannend en niet altijd makkelijk om een leuke plek te vinden. Heb je
inspiratie nodig en wil je weten wat anderen gedaan hebben? Lees dan vooral ook
de vorige nieuwsbrieven terug voor toffe verhalen van medestudenten! In dit stuk
krijgen we een klein kiekje bij Kyra haar stageplek!

(hard
werkende) Kyra

Zo’n evenement



WIJ ZIJN S.V.VESTA



facebook.com/ivkvesta @s.v.vesta
WORDT LID VIA 
DEZE QR-CODE!

Docent van het blok!

Volg ons op social media om op de hoogte te
blijven van de komende activeiten!

Noor Smits!

“Dank iedereen die deze nominatie mogelijk heeft gemaakt.
Deze opsteker geeft mij de stimulans om goed mijn best te

blijven doen om jullie goed te blijven begeleiden in jullie
leerproces. We gaan er samen voor!”


